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Z A P I S 

ze zasedání předsednictva ČSPS , které se konalo dne 16. 1 . 1990 
v 9 hod. v zasedací místno s ti Vý z k umn éh o ú s tav u od t orného škol
ství, Praha 2 , Karlovo nám. 17. 

Přítomní: E. Bedrnová, V. Břicháček, H~ Junová, M. Kodým, 
J. Nováčková, K. Pavli c a, J. Šturma, Ee Urban . 

Program: l/ Kooptace koordinačního výtoru OF psychologů do hl8v 
ního výboru a perspektivy další činnosti p sy cholo 
gické společnosti v Čechách a na Moravě 

2/ Zpráva o činnosti za rok 1989 (Ee Bedrnová) 
3/ Rozpočet na rok 1990 (J. Nováčková) 

4/ Zpráva o činnosti pracovní skupiny pro legi s lativu 
(M. Kodým) 

5 / Zpráva o průběhu příprav VII . sjezdu (K~ Pavli c a ) 

Adl/ Po společném jednání se zástupci psycholo g i c ké h o OF, v o
lenými 19. 12. 1989, se přítomní členové předs ednictva ČSPS 
rozhodli a },dikovut a doporučují, bb y a~di k ov a li i ti č lenové 
hlavního výboru, kteří nej s ou předs edy po~oček a se kc í. Před
sednictvo vzalo při své abdik ac i v úv &hu ta k é vy slovení nedůvěry 
celému HV v jedntm morav sk ém k r aji /p odl e infor ma ce d r. Břic háč
ka/ . 

Ad 2/ E . Bedr n ová k omentovala zp r ávu o činnosti ČSPS za rok 1989 , 
kterou měli přítomní r ozmnoženou k dispozic i. Pouk áza l a zejména 
na n e di sc ip l i n ov anost některých poboček a sekc í v z as íl án í d í l
č ích z p r á v. E . Ur ba n upozornil na to , že vědecko-výzkumná čin
nos t není v r ámci ČSPS r ealizováne 1 což by se mělo do bu do ucnos 
ti změnit . Na do t az He Junové , kdy a jak bylo vysloven o stano 
visko ČSPS k událostem 17 . lis t op8du , K. Pavl i ca sděli l , že 
hlbvní výbor ne sešel na svém pravidelném zasedání až JO . 11 ., 
kdy ud&losti již pokročily natolik , že zasílání vyjádření odmí 
t~vého stbnoviska n8 jLkékoliv místo rylo již neadekvátní situiic i. 
Závěr : Předsednictvo Č3PS schvuluje zprávu o činnosti LJ doporu 
čuje ji předložit HV. 

Ad 3/ J. Ilovóčkov~ informovtiléi př-cdscdnic;tvo , že ČS.11V jeětě 
neschválila rozpočet vědeckých společno1::1ti. lCOVS zatim poskytlo 
ČSP:J dot~ci nn l. čtvrtletí ve vý i 40 000 KčA. Oček6v1 oc 



2 .. 

celkově snížení rozpočtu~ S tím souvisí i možnost pozvání K. Pawlika P-Mh Zabrodinú na 6. Pražsko~ konferenci} jejímž spolupořadatelem ČSI'S je - společnosti nyní hrvdi pobyt Zé.lhraničních hostu v rámci svého rozpočtue Dále upozornila J. ~ovářková na zvýšení poplatků za otevřené zásilky - tím se výdDje v této oblasti zvýší na dvojnásobek, což si vynutí přijetí opatření smčřujici k znj-iótění •kumulovaných zosílán-C pozvtnek„ 
Ad 4/ 11. Kodý!h inforrr.oval předsednictvo; že j_ednání o legislativě uvízla nél ŮP ~J1~v, Sám by ;e rád podíJel né:I dotažení návrhu až do konce, je všHk ochoten také poskyt~out veškeré m&teriály ., E. Urban hodnotil tuto otázku pro blízkou budoucnost jako nejvyěší prioritu o navrhuje ji zprccovot společně s etickými pro blémy profese psychologa, doprvcovat do písemné podoby a dát k dispozici k vyjádřeni ve8kerému členstvu. Závěr: Předsednictvo děknje pracovní skupině pro legislativu za dosavc..:dní pr.:.ci a vyslo·:-uje přesvědčení, že materiály budou poskytnuty k dispozici novómu výboru" 
Ad 5/ Před nový;n výborem vyvstane ~t&zka. zda a jak využije o'·jednané prostory v Rožnově pod Rad~oštěm ve dnech 3o - 5o 10 l990 . Rozhodnutí bude muset padnout co nejdříve a bude nutné asi počítat se storno poplatky, o jejichž výši nejsou momentálně informace. 
Předsecnictvo schválilo tyto nové členy: 
ČeE_~ 
v. Břicháček 

M. Havlinová 
s. Hermochová 
J. Hoskovec 
H. Junová 
J . Křivohlavý 

v. !,:ePtin 
P. Řičan 
J . Šturma 

M_o~BV§ 

Z o ChovEincová 
Po Mohapl 
Lo Smékal 
seznam moruvských ~olegů bude 
doplně:i 

K. Pavlj.Cd zokončil zesedáni odstupuj:ícího předsednictvl::l poděkovéníin všen jeh~ člem"un zB .iejich práci; V, Bf-icháček ,-JOdě -koval odstupuj-<címu př~dsednirtv · , Z!:l spolup:;_•Gc1.
0 Zapsala: Jo Nováčková 


